
 

 

Røjlevangens Grundejerforening 

Bestyrelsesmøde mandag den 7. august 2023 kl. 19. 

 

Referat 

Deltagere: 

- Bjarne, Jeanette, Simone, Martin, Katrine 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Fra Kasseren 

Jeanette, det har taget sin tid at komme i gang, men nu er det sat rigtigt op, og godkendt af 

Inger Marie og alt bliver dobbeltbogført.   

Revisor er Claus og John Olsen (dobbeltjekke med ref. fra GF)  

a) Kommende kontingentindbetalinger 

Det er ikke så nemt, PBS kører ikke med MitID men med NemID… Vi er nødt til at vente 

til 31/10 til de er kommet over på MitID, så må vi vente, og gøre som vi har gjort indtil 

nu. 

b) Konti status 

Der skal føres penge til Fællesantenne og vejfond  

Der arbejdes videre med posteringer  

o Regnskabet skal være færdigt 1/3-24  

3. Deklarationerne 

Deklarationerne gennemgås og en del flyttes over i et ordensdokument, og så giver vi det et 

skud mere til tinglysningsretten 

Vi indhenter et tilbud fra landinspektør på anmeldelse og nye tegninger  

Tilbud Godkendes af bestyrelsen 

4. Lukning af fællesantennen 

Ikke nået at få fat i Kim, han lukker det efter nytår  

Vi kan forsøge at sælge anlægget…  

5. Fibernettet 

Martin er i gang med at få tilbud på fiber- og TV  

Martin samler tilbuddene og laver et overblik til grundejerne (tilbuddene er uafhængigt af 

hvor mange husstande der går med) 

Martin sender noget info ud i RG Nyt  

6. Den ny kunststoftbane på Nybolig Park (Bilag) 

Se bilag  

De går formentligt ikke i gang i dette efterår  

Afventer yderligere info fra Taastrup FC og HTK 

7. Legepladsen 

Sandra har talt med flere mulige til at foretage eftersynet, men Sandra skal have taget 

billeder til dem før de vil give et tilbud, Sandra er i dag rejst til Grønland, men får det gjort 

når hun er kommet hjem igen. 

8. Vedligeholdelse  

Hæk, der er flere der ikke har fået klippet deres hække og det er til gene 



 

 

 

A) Baunevej ende stykke 

Simone har været dernede og ordne lidt – men spørger hvad forventningen er – der 

skal fjernes ukrudt fra både endestykke og fra fliserne ved endestykke  

B) Ny asfalt på Røjlevangens Stamvej samt stikveje 

HTK sørger for det bliver skriftet og de sørger for info, vi kender ikke tidshorisonten for 

arbejderne endnu – forventes at blive lavet i efteråret 2023   

- Martin tager snerydning en sæson mere  

 

 


